

當讚美聖父
Praise Ye the Father

Arr. from CHAS. GOUNOD

Praise ye the Fa-ther! Let every heart give thanks to Him! Praise ye the Fa-ther,
當讚美聖父，讓每顆心向祂謝恩！當讚美聖父，

Who is ev-er kind and mer-ci - ful! Praise ye the Fa-ther, Who not-eth ev-ery
因祂永遠憐憫與慈仁！當讚美聖父，麻雀跌下祂

spar-row's fall! O King of Glo - ry! Let all earth pro-claim Thy maj-es-ty!
也願念！榮耀的王啊！讓全地宣揚你的威嚴！

副歌

Sing of the Lord, Every voice proclaim His power! Who bringeth joy to the
Of Him sing praise, and peace
要頌讚主，同聲傳揚祂權能！祂帶喜樂，給世
頌讚 我主， 平安

world, And whose mercy endureth for-ev - er! He hath made all tha
to all, Our Lord hath made
人， 祂賜下大憐憫世世無窮！ 祂創造全世
世人， 我主創造

當讚美聖父

world, and the heav'n above us! In His strength, in His love, He ruleth the world; A-
界和天上的萬有!以能力和慈愛,祂統管全球;起

rise, and praise ye the Father! Praise be to the Fa-ther, to the Son, and Ho-ly
來歌頌讚美聖父! 讚美歸於聖父,歸於聖子,歸於

Spir-it! Praise Him, ev-ery nation, All the earth shall rejoice in Him!
聖靈! 萬國當讚美祂,全世界都因祂歡騰!

Glo - ry to the Lord our King! Glo - ry to His ev - er-last-ing name! Let all
榮耀歸於我君王! 榮耀歸於祂永遠的名! 願全

earth be glad, rejoicing in His love, Oh, praise ye the Lord! praise ye the Lord!
地喜悅,在祂愛中歡欣,當讚美我主! 讚美我主!